
          
 

Förbundsstyrelsen 

 PROTOKOLL, FS 05/23 
16:e maj 2023 kl 18:00, Teams. 
 
 
Närvarande 
 

 
Urban Andersson  
Jane Schörling  
Michael Bergman 
Javier Escalante 
Gona Sharif  
Joanna Stassos Wolf  
 

Adjungerad 
 

Sarah W Cedercrona 

 
§ 41 Mötets öppnande och val av justerare 
Förslag till justerare: Jane Schörling 
§ 42 Fastställande av dagordning 
§ 43 Föregående Protokoll 04/23 
§ 44 Rapporter  
§ 45 Ekonomi 
45:1 Ekonomi uppföljning 
45:2 Återstartsbidrag SDF 
§ 46 Kommitté- och föreningsärenden 
46:1 TK förslag; Coachassistent 
46:2 Skrivelse från TK 
46:3 TK förslag; Valfria skydd i Barnkumite 
46:4 Parakarate; regionsansvar och testklass för barn 
46:5 Enkät landslag 
46:6 Enkät RIG 
46:7 Landslag, förslag till gratifikationer/premier/bonus 
46:8 Disciplinärende Coach 
46:9 Förslag från Organisationskommittén – Funktionärspool & licens 
§ 47 Allmänna övergripande ärenden 
47:1 Justering bestämmelser; antal i lagkumite 
47:2 RIM 
47:3 SM 2023 
47:4 Samarbetspartners 
47:5 Förbundskonferens 
47:6 Karatens Dag 2023 
§ 48 Övriga frågor 
§ 49 Nästa möte 
§ 50 Mötet avslutas 

 
 
 
§ 41 Mötets öppnande och val av justerare 
Urban Andersson hälsade alla välkomna och förklarade därmed mötet öppnat.  
Till justerare utsågs Jane Schörling 
 
§ 42 Fastställande av dagordning 
Den presenterade dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 43 Föregående Protokoll 04/23 
Förbundsstyrelsen gick igenom protokoll FS04/23. Protokollet godkändes och lades till  
handlingarna. 



 
§ 44 Rapporter  
 
Javier Escalante rapporterade: 
- från sitt deltagande på SOK:s Årsmöte 
- från Premier League i Rabat, där svenska domare presterat bra. FS gratulerar särskilt Kristina Milenkovic som 
tog två nya WKF-licenser, JB Kumite & Kata, och var i topp tre avseende resultat på domarkursen.  
- från sin roll som chefsdomare på Swedish Open, där återkopplingen är att det för internationella deltagare  
uppstod problem pga svenska undantag och avvikelser gällande tekniska frågor om regelverk. 
 
Joanna Stassos Wolf rapporterade:  
- kring arbetet i Medicinska kommittén och uppföljning kring ett försäkringsärende. 
 
Urban Andersson rapporterade:  
- kring Nordiska Mästerskapens genomförande i Göteborg. FS riktar ett stort tack till Organisationskommittén 
och samtliga funktionärer för ett väl utfört arbete.  
 
Sarah Wennerström Cedercrona rapporterade:  
- från möte med RF angående förbundets utvecklingsplan som ligger till grund för ekonomiska medel 2024//25. 
- från träff med RF på Bosön, med presentation av bl.a. Sveriges intention att ansöka om vinter-OS 2030. 
- från sitt deltagande vid EU Sport Forum, en internationell sportkonferens som i år hölls i Stockholm m.a.a. Sveri-
ges ordförandeskap i EU. 
- kring filmproduktion som ägde rum vid NM, filmen är nu klar och finns på YouTube, @Karatesweden. 
 
 
§ 45 Ekonomi 
Föredragande Michael Bergman 
 
45.1 Michael Bergman föredrog de senaste ekonomiska rapporterna.  
Ekonomin är god och lämnas utan anmärkning. 
 
45.2 Michael Bergman föredrog fördelning av återstartsmedel och att en tilldelning skall ske till SDF. 
Styrelsen beslutade att göra en proportionerad avsättning i förhållande till antal medlemmar. Vidare 
att SDF ska inkomma med en enkel plan för vilka återstartsaktiviteter man avser nyttja bidraget till. 
  
 
§ 46 Kommitté- och föreningsärenden 
 
46:1 TK förslag; Coachassistent 
Föredragande Javier Escalante  
Javier Escalante föredrog TK:s förslag att skola in ungdomar som coachassistenter från 14 års ålder 
med möjlighet att coacha barn. Villkorat är att de under coachning måste vara i sällskap med en senior 
coach, med innehav av Coachlicens Steg 2. Styrelsen beslutade godkänna förslaget och tackar TK för 
det goda initiativet. 
 
46:2 Skrivelse från TK 
Föredragande Javier Escalante 
Javier Escalante föredrog den skrivelse från TK som ifrågasätter FS beslut från FS03/23, ang. förslag 
från arrangörer som skulle leda till undantag från WKF-regler. FS ställer sig frågande till skrivelsen mot 
bakgrund av antagandet att det föreligger ett missförstånd i ansvarsfrågor. Javier Escalante föreslog 
med anledning av ovan att TK, OK, DK & FS samlas för en digital konferens för att initiera ett helhets-
grepp kring svenska bestämmelser samt främja en enhetlig kommunikation och tydligare ansvarsför-
delning. FS beslutade uppdra till Javier Escalante att planera konferensen.  
 
46:3 Parakarate; regionsansvar och testklass för barn 
Föredragande Sarah W Cedercrona 
Sarah W Cedercrona föredrog organisationsförändring i Parakarate. Styrelsen tackar avgående Pontus 
Johansson för sina insatser och välkomnar Niklas Bremer som ny huvudansvarig i Parakarate för Region 



Norr. Vidare föredrogs kring det test som gjordes på Swedish Open med klass för barn 7-13 år i paraka-
rate, Stående kata, mixad klass flickor/pojkar. FS beslutade att tills vidare godkänna klassen som ett 
möjligt tillval för tävlingsarrangörer. 
 
46:4 Enkät Landslag 
Föredragande Michael Bergman 
Michael Bergman föredrog kring den enkätundersökning som genomförts med seniorlandslaget i syfte 
att kvalitetssäkra verksamheten, vidare föreslogs att följa upp resultatet genom att anlita en extern 
konsult för analysarbetet. FS beslöt godkänna förslaget och uppdrog till kansliet att hantera administ-
rationen. 
 
46:5 Enkät RIG 
Föredragande Sarah W Cedercrona 
Sarah W Cedercrona föredrog resultatet av årets RIG-enkät och uppföljning kring denna.  
Styrelsen noterar att RF planerar sin rutinkontroll till i oktober 2023 och beslutade uppdra till  
Sarah W Cedercrona att tillsammans med RIG-ansvariga på Fredrika Bremer-gymnasiet processleda 
fortsatta utvecklingsinsatser. 
 
46:6 Landslag, förslag till gratifikationer/premier/bonus 
Föredragande Michael Bergman  
Michael Bergman föredrog förslag från Landslagsledningen kring nytt system för premier/bonusar 
kopplat till de aktivas prestationer. FS diskuterade de ekonomiska konsekvenserna, upplägg och incita-
menten bakom premier i förhållande till skatteregler samt förbundets riktlinjer och policies. Beslöt att 
uppdra till Joanna Stassos Wolf och Sarah W Cedercrona att sammanfatta frågeställningar i syfte att 
återremittera förslaget till Landslaget för en mer detaljerad utvärdering innan beslut kan fattas. 
 
46:7 JN Disciplinärende coach 
Föredragande Urban Andersson  
Urban Andersson föredrog det disciplinärende som hanterats av Juridiska Nämnden, där en coach bli-
vit anmäld för kränkande beteende mot en minderårig tävlande efter en tävling, vilket tagit sig uttryck 
i sociala medier. JN beslutade tilldela coachen en tillrättavisning enligt RFs stadgar, bestraffningsregler 
§14, och TK har följt upp ärendet med klubben med förtydligande om coachens ansvar och krav på 
kunskapsnivå för att avhjälpa att liknande inträffar igen. 
 
46:8 Medlemsärenden 
Föredragande Sarah W Cedercrona 
Styrelsen välkomnar följande nya medlemsförening: Björknäsgymnasiets Idrottsförening.  
Styrelsen noterar vidare att det är en skolidrottsförening med fokus på parakarate och tackar  
föreningsledarna för engagemanget. 
 
46:9 Förslag från Organisationskommittén – Funktionärspool & licens 
Föredragande Gona Sharif 
Gona Sharif föredrog OK:s förslag att starta upp en funktionärspool med licensierade funktionärer, 
med start på en första kurs i Sportdata den 27 maj. Styrelsen beslöt godkänna förslaget och uppdrog 
till kansliet att assistera OK i framtagandet av en licensbok att tillhandahålla efter utbildning. 
 
§47 Allmänna övergripande ärenden 
 
47:1 Justering bestämmelser; antal i lagkumite 
Föredragande Javier Escalante 
FS diskuterade att förekommande undantag av uppställning i lagkumite i jämförelse med WKF-regler 
har skett i Sverige, vilket har lett till missförstånd hos arrangörer och tävlande samt förvirring hos ut-
ländska gäster som deltagit på svenska tävlingar. FS beslutade att WKF-regler fortsättningsvis ska  
följas utan undantag; 
• Ett herrlag i kumite består av 5 medlemmar varav 3 tävlar i en lagmatch. 
• Ett damlag i kumite består av 4 medlemmar varav 3 tävlar i en lagmatch. 



• Ett mixlag i kumite består av 7 medlemmar varav 5 tävlar i en lagmatch. 
• Det finns inga fasta reserver, alla räknas som lagmedlemmar.  
• När ett lag ställer upp före match får endast de tävlande som är anmälda ställa upp.  
• Ett lag som i första matchen vid första omgången ställer upp med färre tävlande än det föreskrivna 
antalet diskvalificeras. 
 
47:2 RIM 
Föredragande Urban Andersson 
Styrelsen diskuterade Riksidrottsmötet och närvaro från förbundet. Noterar vidare att SKF:s förslag till 
ordförande i Riksidrottsstyrelsen, Anna Iwarsson, inte längre kandiderar till posten. 
 
47:3 SM 2023 
Föredragande Gona Sharif 
Gona Sharif föredrog arbetet att planera SM 2023 och möjligheterna att hitta en arrangör. Styrelsen 
beslutade därefter att tilldela Karlstad Karateförening att arrangera SM 2023, enligt förslag, 18-19 no-
vember. Vidare uppdrogs till OK att titta på process och rutiner för SM-planering kommande år. 
  
47:4 Samarbetspartners 
Föredragande Urban Andersson 
Urban Andersson föredrog arbetet med samarbetspartners och redogjorde för avtalsperioder och att 
ny dimensionering ska planeras. Styrelsen beslutade att ge mandat till Urban Andersson tillsammans 
med landslagets sportchef och ass. sportchef, att undersöka möjliga partners inför 2024 att presente-
ras som förslag till FS. 
 
47:5 Förbundskonferens 
Föredragande Urban Andersson 
Urban Andersson föredrog förslag på att arrangera Förbundskonferens i v.39. Uppdrogs till kansliet att 
titta på alternativ för plats och upplägg. 
 
47:6 Karatens Dag 2023 
Föredragande Joanna Stassos Wolf 
Joanna Stassos Wolf föredrog förslag på att arrangera Karatens Dag 2023 som en del i fortsatta 
återstartsaktiviteter. Styrelsen beslutade att godkänna förslaget på Karatens Dag den 23/9, med möj-
lighet för föreningar och SDF att anordna aktiviteter med stöd från förbundet inom ramen för en kam-
panjvecka, 18-24/9. Uppdrogs till kansliet att kommunicera ut informationen och upplysa föreningar 
om möjligheten att söka återtstartsbidrag för att marknadsföra och aktivera sin verksamhet. 
 
§ 48 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
§ 49 Nästa möte 
12/9 kl 18:00, Teams 
 
§ 50 Mötet avslutas 
Urban Andersson avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte. 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
  
Sarah W Cedercrona  Urban Andersson 
 
 
Justerare 
 
Jane Schörling 


